

التحذيرات الخاصة بحملة تحويل الراتب

Salary Transfer Campaign - Warnings

- The total eligible joining bonus will be based on the products availed (with salary transfer being mandatory) and will be based on your product selection. To find out more about the joining bonus you are eligible for, please refer to the Terms & Conditions on dib.ae/xtra
 - A minimum monthly salary, finance amount and covered card spend criteria (stipulated in the terms & conditions on the website) is applicable in order to qualify for the joining bonus and campaign
 - This campaign is applicable for a new salary transfer facility on an existing or new Al Islami 2-in-1 or Al Islami Savings Account only
 - To be eligible for the campaign Joining Bonus on Finance and/or Covered Card products you will need to transfer your new Salary to DIB, as well as avail one or more Finance Products and/or Covered Card
 - To be eligible for the joining bonus on Salary Transfer, the customer must have an existing or new Finance facility and/or Covered Card. If the customer has an existing Finance facility and/or Covered Card and is starting a new salary transfer, a minimum monthly salary transfer of AED 5,000 is required
 - Customers will be required to have at least 2 salaries transferred within the 90 days bundle period (with the first salary transfer during the Campaign period).
 - For all other value-added benefits, please refer to the Terms & Conditions on dib.ae/xtra
- يعتمد إجمالي مكافأة الانضمام التي ستكون مؤهلة لك على المنتجات التي ستحصل عليها (مع التحويل الشهري الإلزامي للراتب) كما يعتمد أيضاً على اختيارك لنوع المنتج. لمعرفة المزيد حول مكافأة الانضمام التي ستكون من نصيبك، يرجى الرجوع إلى الشروط والأحكام على dib.ae/xtra
 - تطبق شروط الحد الأدنى للراتب الشهري، وقيمة التمويل، ومقدار الإنفاق باستخدام البطاقة المغطاة (المنصوص في الشروط والأحكام والمتوفرة على الموقع الإلكتروني) للتأهل للحصول على مكافأة الانضمام والدخول في الحملة.
 - هذه الحملة مخصصة للمتعاملين الذين يبدؤون في تحويل رواتبهم خلال فترة الحملة وأول مرة على حسابهم المصرفية الحالية أو الجديدة (حساب الإسلامي 2 في 1 أو حساب التوفير الإسلامي) فقط.
 - لكي تكون مؤهلاً للحصول على مكافأة الانضمام على المنتجات التمويلية وأو البطاقة المغطاة ضمن الحملة، سيعين عليك تحويل راتبك الجديد إلى بنك دبي الإسلامي، بالإضافة إلى الحصول على واحد أو أكثر من المنتجات التمويلية وأو البطاقة المغطاة
 - للحصول على مكافأة الانضمام على تحويل الراتب، يجب أن يكون لدى المتعامل منتجات تمويلية سارية أو جديدة وأو البطاقة المغطاة. إذا كان لدى المتعامل منتجات تمويلية وأو البطاقة المغطاة حالية وبعد تحويل راتب جديد، فيجب تحويل راتب شهري بقيمة 5,000 درهم كحد أدنى
 - سيحتاج المتعامل إلى تحويل راتبيين على الأقل خلال فترة الحزمة التي تبلغ 90 يوماً (مع تحويل الراتب الأول خلال فترة الحملة).
 - بالنسبة لكافة مزايا القيمة المضافة الأخرى، يرجى الرجوع إلى الشروط والأحكام من خلال الرابط الإلكتروني: dib.ae/xtra